

Referat fra styremøte 18.06.25

Tilstede: Morten Land Nilsen, Cathrine Keyser, Tommy Viken, Heidi Bakken, og Haakon Lunde (gruppeleder gruppe 2)

Forfall: Miriam Øversjøen, Henning Nilsen, Lars Ove Dammen Røsand, Asbjørn Rud og Olav Grønli (gruppeledere gruppe 3)

Oppdatering sak 3 – Barn og ungdom

Treningene er godt i gang. 10 stk på trening mens vi hadde møte i dag.

Morten og Heidi avtaler møte med Vebjørn torsdag 19.6 for å lage en plan for resten av sesongen.

Har tatt i bruk Spond.

Oppdatering sak 4 – Arrangementer

Klubbritt datoer:

24.juni – Tempo og sommeravslutning med grilling hos Heidi

26.juni – Terreng – Utgår da dette ble flyttet til 3.juni

04.september – Tempo/lagtempo

09.september – Landeveisritt

16.september – Terrengritt

Mulighet for barneritt sammen med terrengritt på høsten.

Morten lager arrangementer på klubbrittene

22.juni – Kongerittet Ble avlyst pga kun 6 påmeldte deltagere og ingen påmeldte til dugnad. Vi gir oss ikke og prøver igjen neste år. Planlegging starter til høsten og mer info kommer da dato for rittet er satt. Vi trenger at flere av medlemmene våre bidrar for at vi skal kunne arrangere ting og holde aktiviteten på ønsket nivå.

17.august – Idrettens dag. Et arrangement med boder i storgata på Jessheim og mulighet for å vise oss frem som klubb og hvilke tilbud vi har, spesielt til barn og unge. Vi tar med teltet vårt og arrangerer en konkurranse/quiz. Legger ved invitasjonen fra idrettsrådet. Her trenger vi noen medlemmer til å være med og promotere klubben denne dagen.

30.august – Birken Henning har lagt ut innlegg for å sjekke interesse for buss. Vi bestiller transport basert på tilbakemeldingene

07.september – Ullensaker rundt Søknad er sendt og rittet er på plass i terminlista. Heidi fikser så informasjon er tilgjengelig på nettsiden/Eqtiming/Facebook og arrangementet blir åpnet for påmelding. Henning kontakter Hauer seter og sjekker mulighet for garderobes. Her trenger vi vakter i løypa, bil foran og bak, noen til å ta seg av sekretariatet og hjelp til rigging/rydding.

10.oktober – Medlemsmøte og årsfest booker Lykkebo, men sjekker et par alternativer. Info deles så fort det er klart. Ønsker å ha planer klare for neste sesong og presentere disse på et medlemsmøte før vi starter festen. Tar opp dette igjen på neste møte.

Oppdatering sak 5 – Status grupper

Triatlon – Planlegger å møte på fellestreninger med resten av klubben torsdager for "tempotorsdag". Venter på bekreftelse på svømmetider fra høsten. Heidi purrer.

Landevei 1 – Har ikke flere rittmål i år, men vi oppfordrer til å møte opp til de faste treningstidene og legge ut på medlemsgruppa om man skal ut til andre tider. Noen bytter ut racer med terrengsykkel da høsten kommer.

Landevei 2 – Legger ut og inviterer til treninger til de faste tidene, med litt varierende oppmøte.

Landevei 3 – Ønsker å holde treningen i gang til de faste tidene gjennom sommeren. Håper å få flere medlemmer i gruppa. De setter det sosiale i høysetet både på treninger og ritt.

Mtb 1 – Skulle gjerne hatt 2 nivåer på gruppene også her, men har nå bare gruppe 1. Det er ikke lagt noen faste planer, men det blir mer aktivitet nå frem mot Birken.

Oppdatering sak 6 – Rekruttering

Vi har et godt produkt med mange tilbud og muligheter så vi må få det budskapet ut til Ullensakers innbyggere på en måte som gjør det enkelt å finne info og interessant å møte opp for å prøve.

"Bli kjent i Ullensaker på sykkel" gjennomføres hver tirsdag kl.11 og det er laget arrangementer på Facebook på alle 15 planlagte turer. Det møter stadig flere på disse turene.

Ser til Frøy og vurderer en "kom og prøv" trening også på landevel. Styret ønsker å ha med gruppe 3 på dette og siden det skjer så mye annet nå lar vi dette ligge til litt senere. Tar dette opp igjen til høsten. Kanskje får vi til noe i høst eller til våren.

Sak 7 – Internasjonalt ritt i Ullensaker

Det er et ønske fra kommunen om at Ladies Tour of Norway, som jo ble lagt ned før vi fikk det til vårt område, erstattes med et annet internasjonalt ritt. I denne omgang er det diskutert en mulighet for å få til Norges første gravelritt på UCI-nivå med mulighet for å kvalifisere seg til VM. Vi i styret ser ikke hva internasjonalt tilreisende skal tilføre klubben vår, og har heller ikke inntrykk av at vi som klubb kan bidra med så mye til arrangementet da dugnadsånden og frivilligheten er lav. Det vi kan bidra med er eventuelt forslag til traseer som kan sykles. Dersom kommunen ønsker å gjennomføre dette vil det først bli aktuelt med ritt i 2027.

Sak 8 - Fritidsjakker

Sport 1 på Kløfta har jakker og kan trykke klubbnavn/logo på. Vi velger ut en eller to typer og bestemmer hva som skal trykkes på på neste møte, så legges info ut til medlemmene da det er klart.

Bioracer har ikke noe i eget sortiment, så det vil ikke være mulig å få dette lagt til for bestilling i nettbutikk. Da vurderer vi det som en bedre løsning å bruke Sport 1 hvor de som vil kan dra og kjøpe jakke og få den trykket og levert med en gang.

Sak 9 – Rent idrettslag

Dette tar litt tid så vi velger å utsette det til novembermøtet da vi ikke har så mye annet på agendaen.

Eventuelt

Vi har en del terrengsykler stående som vi ikke ser behov for da det ikke har vært etterspørsel verken i forbindelse med bli kjent-turene eller barnetreninger. Morten sjekker om det ligger noen forpliktelser knyttet til de. Tenker vi kan bruke noen som premier og forsøke å selge resten.

Etter rydding på Lykkebo tidligere i år står det igjen endel søppel. Haakon og Heidi kjører bort dette en av de nærmeste dagene.

Drikkeflasker med klubblogo er på plass og det er lagt ut innlegg på Facebook om noen vil ha. Vi har delt ut på barnetrening og selger til andre medlemmer for 69 kr pr flaske. Det ble bestilt inn 250 stk så det er fortsatt mange igjen. De står hos Heidi på Borgen nå, men vil bli plassert på Lykkebo fra ca 26.juni.